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ACTA NÚM. ... 

 
Membres assistents: 
 
Ian Blanes Garcia 

Isabel Boncompte Bonfill 

Teresa Cabré Monné 

Marta Estella Clota 

Tomàs Manuel Margalef Burrull 

Enric Marín Otto 

Màrius Martínez Muñoz (president) 

Dolors Masats 

Montserrat Masoliver Puig 

Laura Santamaria Guinot (presidenta) 

Katja Schustakowitz Diaz 

Rosa María Sebastián Pérez 

Olga Soler Vilageliu 

Olga Torres Hostench  

 

 
A Bellaterra, a les 11.15 h del dia 1 de 
febrer de 2024, es reuneixen a la sala 
de juntes del rectorat i sota la 
presidència del vicerector de Relacions 
Internacionals, Màrius Martinez Muñoz i 
de la comissionada del rector per la 
Política Lingüística, Laura Santamaria 
Guinot, els membres de la Comissió de 
relacions Internacionals i Política 
Lingüística de la UAB assenyalats al 
marge. 

S’han excusat d’assistir a la reunió la Dra. Virginia Luzón Fernández, el Dr. Ramon 

Cladellas i el Dr. Andres Chamarro. 

 

Actua, com a secretari, Jorge Pedemonte Marino, lletrat del Gabinet Jurídic. 
 

 
Ordre del dia  

 

Punt 1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 

Punt 2. Informe de la presidència de la Comissió. 

Punt 3. Aprovació de la convocatòria d’ajuts UAB per a la correcció de materials 

docents en anglès i català. 

Punt 4. Aprovar la convocatòria de beques per estades de pràctiques del curs 2024-

2025. 

Punt 5. Presentació de les línies d’actuació del Pla de llengües per al 2024. 

Punt 6. Informació convocatòria SICUE 24/25. 

Punt 7. Afers de tràmit. 

Punt 8. Torn obert de paraules. 

 
Desenvolupament de la sessió 

 

Punt 1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 

 

Es procedeix a l’aprovació per assentiment de l’acta de la sessió de 9 de novembre 

de 2023. 
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Punt 2. Informe de la presidència de la Comissió. 

 

La presidència de la comissió informa sobre qüestions que l’afecten.  

 

A. Política lingüística 

 

La comissionada del rector per a la Política Lingüística exposa els següents punts: 

 

- La presidenta exposa l’evolució en els darrers mesos de la implementació del pla 

per increment de docència en llengua catalana. 

 

- - En aquest context, presenta Data Dash, on es conté informació sobre la llengua 

d’impartició d’assignatures dels diferents graus i les diferents facultats i escoles. Les 

dades són força completes, desglossant titulacions, assignatures i grups. Explica la 

manera d’accedir a la informació que conté. 

 

- Es fa referència a la qüestió de la llengua dels exàmens en aquelles assignatures 

en les que hi ha més d’un professor per grup de docència. La presidenta diu que 

sobre aquesta qüestió vol parlar amb els responsables de cada facultat en matèria 

de política lingüística per establir criteris per trobar uns criteris que es puguin aplicar 

a tots els centres. 

 

- S’informa que a la Comissió de Personal Acadèmic es va acordar demanar al 

professorat l’acreditació del nivell de llengua catalana C2, per aquell professorat que 

hagi d’impartir classe en estudis dels àmbits lingüístics, literaris  i de la didàctica de 

la llengua i de la literatura. 

 

- Es continua treballant per enfortir la llengua dels estudiants quan fan intercanvis. 

 

S’obre un torn de paraula en aquest punt. 

 

El Dr. Ian Blanes repassa les dades de l’Escola d’Enginyeria i afirma que el 80% 

d’ensenyaments són en llengua catalana, amb la qual cosa s’està assolint l’objectiu 

en el seu àmbit.  

 

La Dra. Cabré diu que a la facultat de Lletres les dades no són bones en quant a la 

implementació del català en els graus. Per altra banda demana un aclariment sobre 

que es demani el nivell C2 de català, si només és per unes titulacions concretes, ja 

que potser el requisit s’hauria de fer general per a tot el professorat. 

 

La Dra. Masats diu que la petició sobre l’acreditació del nivell C2 de català per impartir 

docència en determinades titulacions va sorgir del seu Departament, amb la intenció 

d’assegurar que el professorat que es presenti als diferents concursos tinguin el nivell 

de llengua adequat per impartir classe.  
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El Dr. Marin parla del problema de les dades, en el sentit de la seva fiabilitat, i que a 

la pràctica les dades que surten sobre l’ús de la llengua en la docència siguin dades 

reals i conformes amb el que figura als plans docents. 

 

La presidenta comenta sobte els temes anteriors la importància de què les dades que 

es recullen a les diferents facultats siguin dades fiables i per tant és cabdal que 

s’introdueixin de manera correcta. Amb  les persones que seran les responsables de 

la política lingüística en cada facultat es revisaran les dades. 

 

Respecte al nivell de llengua catalana demanat al professorat, la presidenta diu que 

el nivell C1 és d’exigència general, mentre que el nivell C2 té a veure amb els estudis 

dels àmbits lingüístics, literaris i de la didàctica de la llengua i de la literatura. 

 

B. Relacions Internacionals 

 

El vicerector de Relacions Internacionals exposa els següents punts: 

 

- En data 27 de novembre passat va tenir lloc a Múrcia la reunió sectorial de l’àmbit 

internacional de CRUE. Es va parlar sobre les estratègies d’internacionalització de 

CRUE.  

 

- Després de tres anys sense fer-se, del 4 al 9 de desembre passat va tenir lloc la 

reunió de l’Institut Confuci a Beijing. En aquesta edició s’ha fet palès un canvi 

d’orientació de l’Institut, que ha deixat de banda els missatges de caire polític que 

venien sent habituals, per passar a centrar-se més en qüestions de llengua i 

internacionalització. 

 

- També el mes de desembre passat la UAB va acollir la reunió de l’Aliança 4 

Universidades. En aquesta reunió es va redefinir l’estratègia internacional, degut a 

que per part de l’ICEX (Instituto de Comercio Exterior) s’ha deixat de subvencionar 

projectes d’aquest àmbit. En el context d’aquesta mateixa aliança, durant el mes de 

gener s’ha fet l’Assemblea general a Madrid. 

 

- Els dies 11 i 12 de desembre van tenir lloc a Madrid les jornades tècniques de SEPIE 

(Servicio Español para la Internacionalización de la Educación). S’ha produït un canvi 

de visió en relació amb les aportacions que es fan als estudiants Erasmus, si bé el 

pressupost no varia i per tant la dotació no s’augmentarà. En aquestes jornades 

també és va parlar del Projecte K171, Erasmus per països fora d’Europa. 

 

- En relació amb les beques de China Scholarship Council s’han establert processos 

de millorar dels criteris pels quals es recullen sol·licituds. 
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- S’ha fet una reunió amb el Servei d’Ocupabilitat per tractar les pràctiques 

internacionals “in”. La responsabilitat política correspon al Vicerectorat d’Alumnat i 

Ocupabilitat i la gestió operativa en els casos en que es podrà donar servei, correspon 

al servei d’ocupabilitat. 

 

- La setmana passada va haver-hi una reunió amb responsables de l’Institut Ramon 

Llull per temes d’estades internacionals, a més de l’acció d’acollida lingüística en 

origen, previst al pla d’enfortiment de la llengua catalana, es va informar d’altres 

iniciatives que l’institut vol impulsar i per a les que ha demanat col·laboració al 

Vicerectorat de Relacions Internacionals. 

 

- S’ha treballat l’eina de conversió de qualificacions acadèmiques en matèria 

internacional. 

 

Punt 3. Aprovació de la convocatòria d’ajuts UAB per a la correcció de 

materials docents en anglès i català. 

 

La presidència presenta la convocatòria. 

 

La Comissió, per assentiment, acorda:  

 

Primer. Aprovar les la convocatòria d’ajuts UAB per a la correcció de materials 

docents en anglès i català, d’acord amb la documentació adjunta a la convocatòria 

de la Comissió, amb els sis itineraris proposats (punt 3 de l’ordre del dia). 

[DOCUMENT Punt 3] 

 

Segon. Encarregar a la presidència de la comissió l’execució i el seguiment d’aquest 

acord. 

 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerenta d’Ordenació Acadèmica, per tal 

que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 

 

 

Punt 4. Aprovar la convocatòria de beques per estades de pràctiques del curs 

2024-2025. 

 

La presidència presenta la convocatòria. 

 

La Comissió, per assentiment, acorda:  

 

Primer. Aprovar la convocatòria de beques per estades de pràctiques del curs 2024-

2025, d’acord amb la documentació adjunta a la convocatòria de la Comissió, amb 

els sis itineraris proposats (punt 4 de l’ordre del dia). [DOCUMENT Punt 4] 
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Segon. Encarregar a la presidència de la comissió l’execució i el seguiment d’aquest 

acord. 

 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerenta d’Ordenació Acadèmica, per tal 

que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 

 

Punt 5. Presentació de les línies d’actuació del Pla de llengües per al 2024. 

 

La presidenta de la comissió presenta el Pla per enguany, d’acord amb la 

documentació adjunta. 

 

Punt 6. Informació convocatòria SICUE 24/25. 

 

La Sra. Katja Schustakowitz i la Sra. Isabel Boncompte presenten la convocatòria, 

d’acord amb la documentació adjunta. 

 

Punt 7. Afers de tràmit 

 

S’informa d’una correcció d’errades a la convocatòria de beques per estades de 

pràctiques curs 2023-2024. A la convocatòria es va establir com a data de finalització 

de les mobilitats el 30 de setembre de 2024 en comptes del 31 de juliol de 2024, 

com es tenia aprovat. Ja ha estat canviat al web i s’ha procedit a avisar a coordinadors 

i gestors d’intercanvis per correu electrònic. 

 

Ara formalment s’informa que s’ha esmenat l’errada a la convocatòria per tal que 

consti com a data de finalització de les mobilitats el 31 de juliol de 2024.  

 

Punt 7. Torn obert de paraules 

 

La presidenta demana la complicitat dels membres de la comissió per l’activitat que 

s’està ofertant com a Reconeixement Acadèmic de Crèdits, i que tracta sobre drets 

lingüístics. Demana que es faci difusió sobre l’activitat. 

 

La Dra. Cabré s’acomiada de la comissió perquè deixarà de ser cap del seu 

departament. La presidència de la comissió fa costar l’agraïment a la Dra. Cabré per 

les seves aportacions com a membre d’aquesta comissió. 

 

A les 12:45 h, el president de la Comissió aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, 

estenc aquesta acta.  

 
 
 
El secretari       Vist i plau 

        El president 
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        La presidenta 


